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Z á p i s n i c a 
číslo 1/2018 

 
 

zo zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu 
 pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja  

konaného dňa 8.1.2018 v Trenčíne 
 
 

Prítomní: -   9 členovia komisie podľa priloženej prezenčnej listiny, 
- zastúpenie TSK: Ing. Horváth, Ing. Ozimová, Ing. Lamačková, Mgr. 

Baláž, Mgr. Rezáková, Ing. Michaličková, Ing. Nováková 
- prizvaní hostia: PhDr. Frývaldská  

 
P r o g r a m : 

1. Otvorenie 
2. Návrh na schválenie nadobudnutia vlastníckeho práva k pozemku pre účely 

realizácie projektu "Vytvorenie podmienok pre deinštitucionalizáciu DSS 
Adamovské Kochanovce".  

3. Návrh na schválenie realizácie a spolufinancovania projektu "Europe Direct 
centrum Trenčín" v rámci grantového mechanizmu Generálneho riaditeľstva pre 
komunikáciu Európskej komisie prostredníctvom Zastúpenia Európskej komisie v 
Slovenskej republike. 

4. Návrh VZN TSK č. 4/2018, ktorým sa mení VZN TSK č. 8/2014   o poskytovaní 
dotácií z rozpočtu TSK na podporu rozvoja vidieka  na území TSK. 

5. Návrh na schválenie VZN TSK č. 6/2018, ktorým sa mení VZN TSK č. 27/2016 v 
znení VZN TSK č. 34/2017 o poskytovaní grantov na podporu environmentálnych 
projektov na území TSK.   

6. Návrh stanovísk 
7. Rôzne 
8. Záver 

 
K bodu 1: 
Zasadnutie komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Z TSK (ďalej len 
„komisia“) otvorila a viedla predsedníčka komisie, ktorá v úvode privítala prítomných 
členov komisie a zástupcov TSK, oboznámila ich s programom zasadnutia zároveň 
vyzvala prítomných na predloženie návrhov na doplnenie alebo zmenu programu. Nikto 
z prítomných nemal k programu pripomienky a  tak bol program odhlasovaný 
v navrhovanom znení. 
 
K bodu 2: 
Predsedníčka komisie vyzvala Mgr. Baláža k uvedeniu materiálu: „ Návrh na schválenie 
nadobudnutia vlastníckeho práva k pozemku pre účely realizácie projektu 
"Vytvorenie podmienok pre deinštitucionalizáciu DSS Adamovské Kochanovce". 
Mgr. Baláž informoval, že je potrebné majetkovo vysporiadať pozemky. V 1.etape je to 
pozemok v KÚ Mníchova Lehota, obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo predaj 
pozemku, s majiteľom pozemku je podpísaná zmluva o budúcej zmluve,  kúpna cena 
pozemku je 95 160 Eur (vrátane odstránenia stavby), výdavky budú zrefundované vo 
výške 95%, 5%-né spolufinancovanie. Predsedníčka komisie vyzvala prítomných po 
ukončení prezentácie materiálu na diskusiu. PhDr. Škultéty sa pýtal na rozdiel v cene 
(znalecký posudok 95 200 Eur, kúpna cena 95 160 Eur s odstránením objektu). Mgr. 
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Baláž vysvetlil, že predávajúci musí zabezpečiť na vlastné náklady odstránenie stavby na 
pozemku.  PhDr. Škultéty ďalej poznamenal, či nenastane problém s územným plánom, 
nový objekt nebude rodinný dom, ale služba iného charakteru. Ing. Ozimová vysvetlila 
detaily. Ing. Máčeková informovala prítomných, že nie je záujem o výzvu za aktuálne 
podmienky. Ing. Ozimová podotkla, že je problém aj  so samosprávami , nie je možné 
dostať pozemky, zamestnanci TSK chodia na zasadnutia obecného zastupiteľstva 
a vysvetľujú podmienky projektu. PhDr. Škultéty skonštatoval, že tým pádom ide len o 
formálne  prerozdelenie existujúcich klientov zariadenia. Ing. Máčeková vyslovila obavu,  
aby v budúcnosti  nebol problém s občanmi jednotlivých obcí, aby nenamietali. Ing. Žiak 
sa pýtal prečo nemôže TSK využiť budovy, ktoré má vo svojom vlastníctve. Ing. Ozimová 
reagovala na otázku, poznamenala, že  táto varianta bola prvá, ale v rámci výzvy sú 
prísne dané podmienky, ktoré musia spĺňať budovy. Ing. Máčeková sa dopytovala v akom 
štádiu sa nachádza projekt. Ing. Horváth doplnil informácie o projekte, skonštatoval, že 
ide o vysoko humánny ale finančne náročný projekt. Zatiaľ sa nachádza v štádiu 
získavania objektov. Ďalej podotkol, že Trnavský samosprávny kraj tiež plánuje realizovať 
projekt v rámci tejto výzvy. Ing. Lamačková informovala o aktuálnom stave projektu. 
V súčasnosti sa rieši nákup pozemkov, je pripravený plán rozmiestnenia klientov 
zariadenia. Na Slovensku je zatiaľ len jedna projektantka, ktorá rieši tie projekty. Domy 
budú typizované na základe daných podmienok. Projekt bude v celkovej  hodnote  3 mil. 
Eur, z toho projektová dokumentácia  30 – 40 tis Eur. Plán na rok 2018 je  predložiť 
projektovú žiadosť, pripraviť projektovú dokumentáciu. PhDr. Škultéty sa informoval, či  je 
nereálna rekonštrukcia objektov. Ing. Lamačková reagovala na otázku, a pripomínala, že 
podmienky sú prísne, na každého klienta je daná min. plocha a pod. Preto je 
jednoduchšie postaviť nový objekt. Ing. Máčeková informovala o plánovanej zmene 
výzvy. Predsedníčka komisie dala po ukončení diskusie hlasovať, ktoré dopadlo 
nasledovne: Za schválenie:9., proti:0 , zdržali sa:0. Na základe hlasovania komisia 
odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK schváliť. 
 
K bodu 3: 
Ing. Máčeková odovzdala slovo Ing. Lamačkovej, ktorá predstavila materiál „Návrh na 
schválenie realizácie a spolufinancovania projektu "Europe Direct centrum 
Trenčín" v rámci grantového mechanizmu Generálneho riaditeľstva pre 
komunikáciu Európskej komisie prostredníctvom Zastúpenia Európskej komisie v 
Slovenskej republike“.  ED funguje na úrade TSK od roku 2010,  znížené 
spolufinancovanie TSK na 25%, bola vypracovaná a  podaná žiadosť, ktorá bola 
schválená. Suma na spolufinancovanie je zohľadnená aj v rozpočte TSK na roky 2018-
2020. Cieľovou skupinou sú ľudia do 35 rokov, prioritne študenti ZŠ a SŠ, je to vlastne 
informačný servis o EU. V rámci diskusie sa Ing. Máčeková dopytovala kto zastrešuje 
túto aktivitu. Ing. Lamačková vysvetlila, že na úrade TSK Centrum ED funguje v rámci 
Odboru regionálneho rozvoja,  1 pracovníčka zabezpečí činnosť centra. Ing. Máčeková 
poprosila o vypracovanie Správy o činností centra ED. Prítomní členovia komisie nemali 
k predkladanému materiálu ďalšie otázky. Predsedníčka komisie dala po ukončení 
diskusie hlasovať, ktoré dopadlo nasledovne: Za schválenie:9., proti:0 , zdržali sa:0. Na 
základe hlasovania komisia odporúča Zastupiteľstvu TSK zobrať materiál na 
vedomie a schváliť. 
 

K bodu 4: 
Ing. Lamačková stručne oboznámila s obsahom materiálu  „Návrh VZN TSK č. 4/2018, 
ktorým sa mení VZN TSK č. 8/2014   o poskytovaní dotácií z rozpočtu TSK na 
podporu rozvoja vidieka  na území TSK“ . PhDr. Škultéty bol oboznámený, e- mailom 
bol zaslaný proces prokurátora. Prokurátor dostal podnet od občana. Stanovisko TSK zo 
septembra 2017, oddelenie právne sa nestotožňuje s pripomienkami. Je potrebné zmeniť 
slovo „komisia“ na „pracovnú skupinu“  aj v iných VZN. Predkladaný materiál sa týka aj 
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iných VZN, aby prokurátor nedal ďalší protest - slúži ako prevencia. PhDr. Škultéty sa 
informoval  ktoré VZN napadol prokurátor? Ing. Ozimová reagovala na otázku  VZN 
o poskytovaní dotácie z rozpočtu TSK. PhDr. Škultéty poznamenal že stanovisko je 
dobre vypracované.  Taký postup prokurátora je šikanózny. Potom všetky VZN sa budú 
musieť prerábať. VZN sa týkalo MAS, tento proces je ukončený. NSK - dotácie na 
miniprojekty ktoré realizujú MAS. VZN je „ mŕtve“ z hľadiska využiteľnosti. Buď zrušiť VZN 
alebo dať dotácie MAS. Ing. Lamačková poznamenala, že VZN je naviazané na financie, 
ktoré sú v rozpočte TSK, ktorým TSK chce podporiť obce, ktoré nedostali štatút MAS. 
PhDr. Škultéty podotkol, že dotácia bola určená na „vypracovanie stratégie“.  Ing. 
Ozimová navrhla zapracovať zmenu a upravený materiál predložiť na Rade predsedov. 
PhDr. Škultéty navrhol aby zmena bola formou poslaneckého návrhu. Predsedníčka 
komisie dala po ukončení diskusie hlasovať, ktoré dopadlo nasledovne: Za schválenie:9., 
proti:0 , zdržali sa:0. Na základe hlasovania komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu 
TSK schváliť. 
 
K bodu 5:  
Predsedníčka komisie požiadala Ing. Lamačkovú k uvedeniu materiálu „Návrh na 
schválenie VZN TSK č. 6/2018, ktorým sa mení VZN TSK č. 27/2016 v znení VZN 
TSK č. 34/2017 o poskytovaní grantov na podporu environmentálnych projektov na 
území TSK“.  PhDr. Škultéty sa dopytoval, či sa navýši  max. alokácia z 2000 Eur na 
5000 Eur. Ing. Ozimová informovala, že majú obce veľký záujem. Na stránke sú 
zverejnené projekty, ktoré boli úspešné v rámci programu Zelené oči. 
Prítomní členovia komisie nemali k materiálu ďalšie otázky. Predsedníčka komisie dala 
po ukončení diskusie hlasovať, ktoré dopadlo nasledovne: Za schválenie:9., proti:0 , 
zdržali sa:0. Na základe hlasovania komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK 
schváliť. 
 
K bodu 6:   
Ing. Máčeková navrhla, že so schvaľovaním bodu č. 4 vystúpi  na Zastupiteľstve TSK. 
 
K bodu 7:  
V rámci bodu rôzne sa prediskutovala možnosť zmeny termínu konania zasadnutia 
Komisie RRacR.  
PhDr. Frývaldská:  predstavila nové vydanie dvojmesačníka „Trenčín región“ a  
informovala o nových aktivitách KOCR. 
 
K bodu 8:  
Zasadnutie komisie ukončila  predsedníčka  komisie, ktorá poďakovala všetkým 
prítomným za účasť a konštruktívne prerokovanie jednotlivých pracovných materiálov. 
 
 
 
         Ing. Zuzana Máčeková, v.r. 

                    predsedníčka 
              Komisie regionálneho rozvoja    

               a cestovného ruchu 
 

 
 
 
 
V Trenčíne, dňa 12.1.2018  
Zapísala: Ing. Šarlota Nováková, tajomníčka komisie RRaCR 


